코로나 19 감염증 관련 2020년 대학원 특별휴학 시행 안내

코로나 19 감염증 사태가 "심각단계"로 격상됨에 따라 <u>2020학년도 1학기에 한해</u> 코로나19 감염증 관련 특별휴학을 시행하고자 합니다. 이번에 시행하는 특별휴학은 휴학기간에 산입 되지 않으며 신/편입생도 신청할 수 있습니다.

1. 대상

- 가. 내국인 대학원 신·편입생, 재학생, 수료생 : 다음 가), 나) 항목 중 하나에 해당하는 경우
 - 1) 코로나 19 의심(격리)환자 및 확진환자
 - 2) 국내 입국이 어려운 중국(홍콩, 마카오 포함) 체류·방문 내국인 학생
- 나. 외국인 대학원 신·편입생, 재학생, 수료생 : 다음 가), 나) 항목 중 하나에 해당하는 경우
 - 1) 코로나 19 의심(격리)환자 및 확진환자
 - 2) 2020년 3월 2일 기준, 입국예정일 및 국내 거주지가 확정되지 않았고 비자발급도 지연되어 국내 입국이 어려운 중국(홍콩, 마카오 포함) 체류·방문 유학생
- 2. 휴학신청기간 및 등록금 환불 금액
 - 가. 신청기간 : 2020년 3월 2일(월) ~ 5월 29일(금) 16:00
 - 나. 등록금 환불 금액
 - 1) <u>3월 31일(화) 17시까지</u> 신청한 학생에 한해 신/편입생은 입학금을 제외한 수업료 전액, 재학생은 수업료 전액 환불됨
 - 2) 4월 1일(수)부터는 등록금 반환 기준에 따라 환불
 - 다. 신청장소 : 각 소속 학과행정실
- 3. 신청서류
 - 가. 특별휴학원서[양식1]
- 나. 확인서(주임교수 또는 지도교수)[양식2]
- 다. 증빙서류
 - 감염증 의심(격리)환자 및 확진환자에 해당하는 경우 증빙서류 제출
 - 비자발급이 불허의 경우 증빙서류 제출
- 다. 등록금 환불 신청서 : 학생 계좌번호 필히 등록
- 라. 비자발급이 불허의 경우 증빙하는 서류 제출(해당자)
- 4. 기타
 - 가. 2020학년도 제1학기에 한하여 한시적 시행함
 - 나. 신(편)입생 첫 학기의 경우, 반드시 등록 후 휴학 신청을 하여야 함
 - 다. 이번 학기 휴학 계획 없이 해외에서 입국하는 재학생은 2월 말 또는 늦어도 3월 첫 주까지 입국하지 않으면 3월 16일(월) 개강일 이후 출석 수업의 참여가 제한될 수 있다는 점을 양지 하여 주시기 바람
- ※ 자세한 문의는 소속 학과행정실로 문의하시기 바랍니다.

2020년 2월

Graduate School Corona 19 (novel coronavirus) 2020 Spring Semester Special Leave of Absence Notice

Corona 19 (novel coronavirus) Spread changed to phase "Serious" so <u>only 2020 Spring Semester</u> exclusively, Special Leave of Absence can be permitted. This case is not included into the total period of Leave of Absence also not calculated during your study in KU, which Freshmen or Tranfer Student can apply for.

1. Eligibility

A. Domestic Graduate School Student

Freshmen/Tranfer/Completion of Course Student : Who can meet one of the below conditions

- 1) Corona 19(novel coronavirus) infected or confirmed patient(if possibly having symptom)
- 2) Who can't come to Korea from China or HongKong/Macao for restriction
- B. Foreign Graduate School Student

Freshmen/Tranfer/Completion of Course Student : Who can meet one of the below conditions

- 1) Corona 19(novel coronavirus) infected or confirmed patient(if possibly having symptom)
- 2) At March 2, 2020, who can't fix expected Arrival Date or the residence in Korea because of the delay of Visa Confirmation from China or HongKong/Macao for restriction
- 2. Period of Application and the Withdrawal (for only 2020-1 Semester)
 - A. When: from March 2(Mon) ~ May 29(Fri.) 16:00, 2020
 - B. Tuition Withdrawal
 - 1) Freshmen or Tranfer Student who apply by March 31(Tue.) 17:00 can be refunded 100% of tuition fee except Entrance Fee. In case of enrolled Student the 100% of tuition fee
 - 2) From April 1(Wed.), it's possible to be withdrawn based on "General tuition refund policy" not above condition
 - C. Where to register: Each department
- 3. Documents needed
- A. Special Leave of Absence Application [Attachment 1]
- B. Confirmation Letter(Chief Professor or Advisory Professor) [Attachment 2]
- C. Proof to submit
 - Corona 19(novel coronavirus) infected or confirmed patient(if possibly having symptom) verifying confirmation document
 - Visa issuance not permitted document from the embassy
- D. Tuition Fee Refund Form : Bank Account to be refunded(mandatory)
- E. Applicable document to prove your denied visa
- 4. ETC.
 - A. only for 2020 Spring Semester to register "Special Leave of Absence"
 - B. Freshmen/Tranfer should register for this first semester and then can apply for withdrawal
 - C. Who comes to Korea enrolled in KU without the Leave of Absence, unless arrived to Korea by Mach 2(Mon.) can be restrained to participate in class which starts March 16(Mon.)
 - X For the further inquire, please contact each department directly.

有关COVID-19感染症 2020年研究生院实行特别休学通知

COVID-19的传染局面上升至"严重阶段",所以本院决定<u>仅限2020年第一学期</u>实行特别休学。 这次实行的特别休学,其休学时间不会纳入到常规休学期间里,同时新生和插班生也可以申请。

1. 对象

- 1). 韩国学生(研究生院 新生, 插班生, 在读生, 修业生)
 - : 以下A, B项目中符合一项者
 - A. COVID-19疑似(隔离)病人和感染患者。
 - B. 滞留/访问中国(包括香港, 澳门)的韩国学生当中, 不能入境韩国。
- 2). 外国学生(研究生院 新生, 插班生, 在读生, 修业生)
 - : 以下A, B项目中符合一项者
 - A. COVID-19疑似(隔离)病人和感染患者。
 - B. 2020年3月2日为准滞留/访问中国(包括香港,澳门)的外国学生中,入境日期和韩国居住地尚未确定,签证发放延迟无法入境韩国。
- 2. 休学申请期间和退还学费
 - 1). 申请期间:2020年3月2日(星期一)-5月29日(星期五)16:00
 - 2). 混环学费
 - A. 限制3月31日(星期二)17:00前申请的学生
 - 新生/插班生:退还学费的100%(不包括入学金)
 - 在读生:退还学费的100%
 - B. 从4月1日(星期三)开始申请的学生
 - 按照本院的退还学费标准退费
 - 3). 申请地点:各系办公室
- 3. 提交材料
 - 1). 特别休学申请书【格式1】
 - 2). 系主任或导师的确认书【格式2】
 - 3). 证明文件
 - 若为感染疑似(隔离)病人或感染患者,需要提交证明文件。
 - 若无法拿到签证,需要提交证明文件。
 - 4). 学费退还申请书:必须登录学生本人账号
- 4. 其他
 - 1). 特别休学只限2020年第一学期实行。
 - 2). 新生和插班生必须缴纳第一学期的学费后方可申请休学。
 - 3). 注意:本学期无休学计划从国外入境的在读生,需在2月底或至少在3月第一周之前来韩国,否则开学 (3月16日)后可能会受出席上课限制,请各位学生**给与**谅解。
- ※ 详细情况请咨询所属学院系办公室。

2020年 2月